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П  Р  О  Т  О  К  О  Л    № 46 

 

Днес, 25.05.2023 г., се проведе заседание на Научния съвет на Института по микробиология 

“Стефан Ангелов” – БАН 

 

На заседанието присъстваха следните членове на НС:  

Доц. д-р Зл. Алексиева, проф. дбн М. Камбурова, проф. д-р Л. Кабаиванова,  

проф. д-р М. Георгиев доц. д-р Е. Крумова, доц. д-р А. Пашов, доц. д-р С. Стоицова,  

доц. д-р Надя Маркова, доц. д-р В. Георгиев 

 

От заседанието отсъстваха: проф. дмн Т. Кантарджиев, проф. дбн П. Петрова, проф. дбн С. 

Данова, доц.д-р Милка Милева, чл.-кор. дтн А. Павлов, доц. д-р Д. Гулямова,  

доц. д-р Таня Димова (в чужбина), проф. д-р А. Чорбанов, доц. д-р Р. Абрашев,  

 

От състав 18 члена на НС присъстваха 10, редуциран състав 9 

 

Доц. Алексиева представи дневния ред: 

 

1. Разкриване на процедура за публична защита на дисертационния труд на маг.-фарм. 

Мартина Савова на тема: "Механизми на модулиране процесите на затлъстяване при ин 

витро модел на човешки адипоцити чрез прилагане на биологично-активни молекули" 
с научен ръководител проф. д-р Милен И. Георгиев. 

2. Запитване на доц. С. Стоицова за обяваването на Семинари на сайта на ИМикБ 

3. Избор на Комисия за изпит на асистент за нуждите на лаб. „Микробна Генетика“, 

Департамент „Обща микробиология“. 

4. Одобряване на назначаването (от 01.06.2023) на асистент Петя Димитрова в лаб. 

„Клетъчна микробиология“, Департамент „Обща микробиология“. 

5. Разширяване на състава на НС за избор на „професор“, ПН 7.3. Фармация, за 

нуждите на Департамента по вирусология. 

6. Избор на секретар на Научния съвет. 

7. Разни 

 

Доц. Алексиева подложи на гласуване Дневния ред и той беше приет единодушно. 

 

По първа точка от дневния ред доц. Алексиева представи разкриване на процедура за 

публична защита на дисертационния труд на маг.-фарм. Мартина Савова, докторантка в 

редовна форма на обучение към Лаборатория по метаболомика на Департамент 

Биотехнология, Институт по микробиология, БАН, с научен ръководител проф. Милен 

Георгиев, по направление 5.11. Биотехнологии (Технология на биологично-активните 

вещества) на тема: "Механизми на модулиране процесите на затлъстяване при ин витро 

модел на човешки адипоцити чрез прилагане на биологично-активни молекули". 

 

Доц. Алексиева: Присъствах на семинара и докторантката се представи много добре! Това е 

много актуален проблем за затлъстяването. Моля, колеги да гласуваме разкриване на 

процедура.  

 

Гласували: 9  ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 
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НС гласува единодушно разкриване на процедура за публична защита на 

дисертационния труд на маг.-фарм. Мартина Савова 

 

Към същата точка проф. М. Георгиев представи и предложение за НЖ: 

 

Вътрешни членове: 

1. Проф. д-р Людмила Кабаиванова 

2. Доц. д-р Петя Димитрова 

Резервен член: 

Доц. д-р Милка Милева 

 

Вътрешни членове: 

1. Чл. кор. дтн. Алберт Кръстанов 

2. Чл. кор. проф. д-р Цветалина Танкона, дмн. – МУ София 

3. Проф. Магдалена Кондева-Бурдина – ФФ на МУ – София 

Резервен член: 

 Проф. д-р Велизар Гочев 

 

Проф. М. Георгиев: Това са колегите, които са потвърдили, че са на линия и става въпрос за 

м.септември. Ние сме ограничени във времето, защото по закон срокът е три месеца от 

Заповедта на Директора. 

 

Доц. Алексиева: Моля, колеги да гласуваме състава на така предложеното НЖ. 

 

Гласували: 9  ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 

 

НС гласува единодушно състава на НЖ. 
 

По втора точка от дневния ред: 

 

Доц. С. Стоицова: Колеги, когато има такива семинари, не могат ли да бъдат обявени на 

сайта на Института? До мен не достига такава информация. А бих искала да чуя тези 

семинари. Няма ли някакъв начин да не използват хартиените носители? 

Проф. Кабаиванова: За всички Семинари е така. Уж са национални, а информацията се 

изпраща само до членовете на Семинара. 

Доц. В. Георгиев: Аз мисля даже, че да ги пуснем на Заседанията е още по-добре, те са 

национални. Винаги имаме проблем с хабилитираните, които гласуват за някой избор. Ако са 

национални могат да дойтат колеги и от други университети, ако знаят и им е интересно. 

Преди идваха много гости по Семинарите, отвсякъде. 

Доц. Алексиева: На имейл : micb@microbioall.bas.bg мисля че е най-удачно да се изпраща 

информацията. Ние правим предложение към Ръководството на Института, дневния ред на 

Семинарите да се обявява на сайта и ако не предствлява някакво затруднение да се пускат и 

съобщения по електронната поща.  

 

По трета точка от дневния ред доц. Алексиева представи Доклад от проф. дн Пенка Петрова 

за избор на Комисия за изпит на асистент за нуждите на лаборатория „Микробна Генетика“, 

Департамент „Обща микробиология“ в състав: 

 

Председател:   

Доц. д-р Мария Гергинова 

mailto:micb@microbioall.bas.bg
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Членове:  

Доц. д-р Мария Стоянчева 

Доц. д-р Цветелина Паунова-Кръстева 

 

Доц. Алексиева: Мисля, че няма никакъв проблем! Който е съгласен, моля да гласува. 

 

Гласували: 9  ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 

 

НС гласува единодушно избор на Комисия за изпит на асистент. 

 

По четвърта точка от дневния ред доц. Алексиева представи доклад от проф, дн. П. Петрова 

относно: проведено второ заседание (на 09.05.23) на Комисията за избор на асистент в 

Департамент „Обща микробиология“, за нуждите на лаборатория „Клетъчна 

микробиология“, считано от 01.06.23 за срок от четири години.. Единствен кандидат маг. 

Петя Димитрова Димитрова. 

 

Доц. Алексиева:  Който е съгласен, моля да гласува! 

 

Гласували: 9  ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 

 

НС гласува единодушно назначаването за асистент на маг. Петя Димитрова 

Димитрова, считано от 01.06.2023г., за срок от четири години. 

 

По пета точка от дневния ред доц. Алексиева представи Доклад от от проф. Пенка Петрова, 

относно разширяване на състава на НС за избор на „професор“със списък от хабилитирани 

учени с подходяща квалификация и авторитет. 

 

Доц. Алексиева: Предложенията са пет. Но, предложеният кандидат Проф. Красимира 

Павлова Йончева, ФФ на МУ – София, Професионално направление: 7.3. Фармация не може 

да присъства. 

Проф. Кабаиванова: Събирахме се по този повод и говорихми с проф. Петрова да 

предложим доц. д-р Елина Руменова Цветанова от Институт по невробиология към БАН 

Доц. Алексиева: Въпросът е следният: конкурсът за професор е по направление7.3. 

Фармация и се очаква разширението да е със специалисти в тази област. От тези 

предложения три са 7.3 Фармация, едно е 7.4 ОЗ и едно 7.1 Медицина. От тримата Фармация 

един се отказва и новото предложиение е за специалист с направление 7.1 Медицина и на 

мен ми се искаше да се обсъди този въпрос... 

Доц. В. Георгиев: По закон когато има жури, не говорим за НС имат право не само от 

научната област, но и от научното направление да влизат. Така че всички със седмица могат 

да влизат. Няма проблем да бъдат със седмица, това е по закон. Като приоритет са тези, 

които са в научната област...Така ние ще вкараме цяло едно ново направление в Института и 

затова е хубаво да бъде абсолютно легитимно. 

Доц. Алексиева: Предлагам ви да приемем предложената смяна и да гласуваме: 

1. Проф. Румяна Любомирова Симеонова – Фармацевтичен факултет на МУ - София; 

Професионално направление: 7.3. Фармация, 

2. Проф. Магдалена Спасова Кондева-Бурдина - Фармацевтичен факултет на МУ – 

София, Професионално направление: 7.3. Фармация, 

3. доц. д-р Елина Руменова Цветанова от Институт по невробиология към БАН, 

Професионално направление 7.1 Медицина 
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4. Проф. Албена Владимирова Александрова – Професионално направление 7.4. 

Обществено здраве в НСА „Васил Левски“, 

5. Доц. Даниела Маринова Пехливанова – Институт по невробиология – БАН, 

Професионално направление: 7.1. Медицина. 

 

Гласували: 9 ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 

 

НС гласува единодушно разширяване състава на НС за избор на „професор“ 

 

По шеста точка от дневния ред доц. Алексиева представи предложение за избор на Научен 

секретар на НС. 

 

Доц. Алексиева: Основната функция на Научния секретар, освен да се консултираме по 

различни въпроси е да прегледа Протокола, да извади Решенията, да ги оформи и да ги 

изпрати на гл. ас. д-р Петър Грозданов, за ди ги качи на сайта на Института. Моля за вашите 

предложения! 

Проф. М. Георгиев: Направо Председателя да си избере и ние ще го гласуваме. 

Доц. Алексиева: Веднага избирам доц. С. Стоицова. 

 

Гласували: 9 ЗА – 9  Против: 0 Въздържали се: 0 

 

НС гласува единодушно Научен секретар на НС доц. С. Стоицова. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито.  

 

Председател на НС: ............................................ 

(Доц. д-р Златка Алексиева) 

 

Протоколчик:…………………………….. 

(Мадлена Трепечова) 


